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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:52 Regeringens åtgärder för att minska antalet självmord i 
Sverige

År 2008 fattade riksdagen beslut om en förnyad folkhälsopolitik. En viktig 
fråga i beslutet rörde självmordsprevention där det bland annat beslutades om 
en nollvision. Det har nu gått sju år sedan beslutet fattades men dessvärre är det 
fortsatt alltför många som väljer att ta sitt liv. Undertecknad anser därför att det 
är hög tid att regeringen utvärderar resultatet av den tidigare satsningen på 
suicidprevention och vidtar erforderliga åtgärder för att minska antalet som 
begår självmord.

 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström om 
han har för avsikt att följa upp riksdagsbeslutet för att analysera vilka nya 
åtgärder som behöver vidtas för att minska antalet personer som väljer att ta sitt 
liv.
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